
Protokół Nr X/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 9 czerwca 2011 roku 
 
 
Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Rady Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Ad. 2 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 3 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy. 
5. Zamknięcie obrad. 

Pan Burmistrz 
- w budżecie było 40.000zł na karosowanie samochodu OSP Przełaj, po rozeznaniu wynikło 
że koszt całkowity będzie 60.000zł. Poprosiłem p. Nidzińską aby wystąpiła z wnioskiem do 
Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie. W tym czasie pojawiła się dobra oferta 
samochodu Steyer z wyposażeniem bez potrzeby karosowania i zdecydowaliśmy kupić dla 
OSP Przełaj, koszt 35.000 zł. W tym czasie przyszła odpowiedź , że nasz wniosek przeszedł i 
otrzymaliśmy 30.000zł dofinansowania na karosowanie. 
Pojawiła się okazja z tego samego źródła co samochód dla Przełaja kupić dla Swaryszowa bo 
ich samochód ciągle naprawiają. Żeby wykorzystać te pieniądze na zakup a nie na 
karosowanie wystąpiliśmy do Sejmiku Województwa aby zmienili przeznaczenie tej dotacji. 
My przyjmiemy 30.000zł dołożymy 5 tysięcy i przekażemy na OSP Przełaj a później między 
jednostkami sobie przekażemy. Będziemy mieli 2 sprawne samochody i 5 jednostek które 
mają samochody z wodą. Samochody mają gwarancję na jeden rok. 
Radny W. Tabor 
- zapytał skąd ten samochód? 
Radny J. Strzelec 
- to dajmy ten nowy do Przełaja a ten wcześniejszy przekażemy do Swaryszowa. 
Pan Burmistrz 
- ten który teraz kupujemy jest wyższy i nie mieściłby się w garażu. 
Pani E. Nidzińska 
- jest to firma k/ Opola, samochody są w bardzo dobrym stanie, mają gwarancję są do 
nich różne dodatki. Są to samochody sprowadzane z Austrii. 
Ad. 4 
Pani A. Porębska 
-przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za              uchwała Nr X/67/2011 
Ad. 5 



Przewodniczący zamknął obrady nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                  Sekretarz                                Przewodniczył 


